
Protokół Nr XLIV /2023 
z XLIV sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 26 kwietnia 2023 r. 
 
 
XLIV sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w Łańcucie 
pod przewodnictwem Marka Ubermana Przewodniczącego Rady Powiatu Łańcuckiego.  
Obrady rozpoczęto 26 kwietnia 2023 r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:46 tego 
samego dnia. 
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 
internetowej powiatu  
http://www.powiat-lancut.itl.pl/bip/index.php?page=group.php&grp=49  
 
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie elektronicznej na 
stronie BIP Starostwa Powiatowego.  
 
W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester– nieobecny 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian  
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń  
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro. 
 
 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Rada Powiatu odmówiła modlitwę do 
św. Michała Archanioła patrona powiatu. 
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Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
1 Otwarcie sesji. 
2 Ustalenie porządku obrad. 
3 Analiza stanu porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie działania Komendy 

Powiatowej Policji w Łańcucie za rok 2022.  
4 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 

powierzenia Gminie Łańcut realizacji zadania własnego Powiatu Łańcuckiego 
w zakresie założenia i prowadzenia całorocznego Szkolnego Schroniska 
Młodzieżowego w Wysokiej. 

5 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy chodnika. 
6 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2023. 
7 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego.  
8 Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

9 Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
10 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
11 Sprawy różne.  
12 Zakończenie.  
 
Rada Powiatu obradowała wg powyższego porządku posiedzenia. 
 
 
Ad. 3.  
Analiza stanu porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie działania Komendy 
Powiatowej Policji w Łańcucie za rok 2022. 
 
Analizę stanu porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie działania Komendy 
Powiatowej Policji w Łańcucie za rok 2022 przedstawił i omówił Marek Mendoń 
Komendant Powiatowy Policji (materiały w złączeniu do protokołu). 
 
W dyskusji wziął udział: 
Radny Jan Panek. 
 
 
Ad. 4.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 
powierzenia Gminie Łańcut realizacji zadania własnego Powiatu Łańcuckiego 
w zakresie założenia i prowadzenia całorocznego Szkolnego Schroniska 
Młodzieżowego w Wysokiej. 
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Projekt uchwały przedstawił i omówił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych w Łańcucie.  
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisja Edukacji, 
Kultury, Sportu i Rekreacji, którą przedstawił Józef Buk Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 
powierzenia Gminie Łańcut realizacji zadania własnego Powiatu Łańcuckiego w zakresie 
założenia i prowadzenia całorocznego Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Wysokiej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, 
Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Bester. 
 
Uchwała Nr XLIV/334/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
dotyczącego powierzenia Gminie Łańcut realizacji zadania własnego Powiatu 
Łańcuckiego w zakresie założenia i prowadzenia całorocznego Szkolnego Schroniska 
Młodzieżowego w Wysokiej została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy chodnika. 
 
 
Odnośnie powyższego obradowała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Powyższy temat 
omówił i przedstawił opinię Komisji Zbigniew Grad Przewodniczący Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Monika Roman, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radny Jan Panek, 
Agata Sońska Skarbnik Powiatu, 
Piotr Socha Mieszkaniec Powiatu Łańcuckiego, 
Radny Jakub Reizer. 
 
 



4 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy chodnika. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, 
Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Bester. 
 
Uchwała Nr XLIV/325/2023 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy chodnika 
została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2023. 
 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2023 przedstawiła i omówiła 
Agata Sońska Skarbnik Powiatu. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Jan Kilian. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2023. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, 
Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Bester. 
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Uchwała Nr XLIV/336/2023 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2023 została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Agata Sońska Skarbnik Powiatu. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, 
Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Bester. 
 
Uchwała Nr XLIV/337/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 8.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  
 
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki przedstawił sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu Łańcuckiego. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Monika Roman poruszyła kwestię dotyczącą parkingu przy PKP w Łańcucie. 
Zapytała jak wygląda sprawa działek pod przyszły parking w związku z budową tunelu. 
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Stwierdziła, że zwiększenie miejsc parkingowych i budowa parkingu jest bardzo 
uzasadniona.  
 
Radny Michał Mac wypowiadał się odnośnie Muzeum Gorzelnictwa oraz dopytał odnośnie 
okresu zawarcia umowy z łańcuckim przedsiębiorcą w celu udostępnienia zbiorów.  
 
Radny Jan Kilian zabierał głos w temacie organizacji uroczystości beatyfikacyjnej Rodziny 
Ulmów w Markowej. 
 
Adam Krzysztoń Starosta odpowiadając poinformował odnośnie beatyfikacji Rodziny 
Ulmów, że w przygotowania są zaangażowane ambasady, ministerstwa, jest wiele 
pomysłów na uczczenie Rodziny Ulmów w Polsce i na świecie (poprzez wydawnictwa, 
filmy np. dokumentalny, fabularny, nazwanie imieniem Ulmów portu lotniczego w Jasione 
itp.). Natomiast Powiatowa Komenda Policji w Łańcucie będzie miała dużą rolę do 
spełnienia w sprawach bezpieczeństwa, dojazdu na miejsce uroczystości.  
 
Odnośnie Muzeum Gorzelnictwa pan Starosta przekazał, że trzeba jeszcze zainwestować 
w muzeum, należy wykonać ogrodzenie, dojazd od strony ulicy Żeromskiego, odnowić 
muzeum, uszczelnić dach. W zawiązku z tym na pewien czas zostanie ograniczone 
zwiedzanie muzeum. Odnośnie umowy w sprawie udostępnienia zbiorów poinformował, 
że umowa obecnie jest terminowa i będzie zależeć od danej współpracy.  
 
W sprawie parkingów przy PKP w Łańcucie i pozostałych bliskich stacjach pan Starosta 
poinformował, że zwrócono na to uwagę już na etapie projektowania tunelu. Dodał, że 
miasto Łańcut dysponuje dużymi terenami pod parking po stronie północnej Dworca PKP 
w Łańcucie.  
 
Ad. 9.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
Nie zabierano głosu.  
 
 
Ad. 10.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, 
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Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Bester. 
 
Protokół Nr XLIII / 2023 z dnia 22 marca 2023 r. został przyjęty. 
 
 
Ad. 11.  
Sprawy różne. 
 
W sprawach rożnych głos zabierali: 
Radna Monika Roman wypowiadała się odnośnie staro drzewostanu z prośbą, aby Zarząd 
Dróg Powiatowych i Wydział Środowiska w Łańcucie zwrócili się z prośbą do 
konserwatora zabytków o przeglądnięcie i ewentualnie wycięcie drzew, które znajdują się 
na ulicach powiatowych, a stwarzają zagrożenie (ul. Kopernika). Zapytała jak obecnie 
wygląda naprawa chodnika na ulicy Kopernika w Łańcucie. 
 
Przewodniczący Rady odczytał dwa pisma – zaproszenia dla Radnych na pielgrzymki na 
Jasną Górę oraz do Lubaczowa.  
Natomiast pan Starosta zaprosił na Obchody Święta Narodowego Trzeciego Maja 
w Łańcucie.  
 
Ad. 12.  
Zakończenie. 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, a następnie zamknął obrady XLIV sesji Rady Powiatu Łańcuckiego 
VI kadencji 2018 – 2023.  
 
Protokołowała:  
Renata Czechowicz 

 
Przewodniczący 

Rada Powiatu Łańcuckiego 
 

Marek UBERMAN 
 
 
 
 
 
 
 
________________________________________ 
 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


